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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testületének, Ecsegfalva Község 

Önkormányzat Képviselő-testületének, és Kertészsziget Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 2010. február 15-én (hétfőn) délután 15,00 órakor megtartott 

együttes nyilvános üléséről. 

 

 

Az ülés helye: Ecsegfalva, Művelődési Ház (Ecsegfalva, Fő út 73.)  

 

Bucsa Község Önkormányzata részéről:  

Jelen vannak: Dr. Mile Sándor polgármester, Fenyődi Attila alpolgármester, Bányainé 

Gyarmati Katalin, Fenyődi Béla, Koczka Istvánné, Nyakóné Mogyorósi Anikó képviselők. 

 

Távol maradt: Holecska Gyula, Majoros Gyuláné, Dr. Polyák Erzsébet, Dr. Serester Zoltán 

képviselők 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete részéről: 

Jelen vannak: Bálint Józsefné polgármester, Szöllősi Károlyné, Fogarasi András, Gubuznai 

Lajos, Hegyi Ferencné, Majoros Jánosné, Nyúzóné Gaál Marianna, Réz Zoltán, Sárkány 

Sándor képviselők. 

 

Távol maradt: Fazekas Attila József képviselő. 

 

Kertészsziget Község Képviselő-testülete részéről:  

Jelen vannak: Kláricz Jánosné polgármester, Gurzóné Földi Erzsébet alpolgármester, Czakó 

László Köleséri János képviselők. 

 

Távol maradt: Ádám Béla, Lakatos Erzsébet képviselők. 

 

Meghívottak: Magyar László körjegyző, Zsombok Gyuláné pénzügyi főelőadó, Balázs 

Ferencné pénzügyi főelőadó. Erdei Sándor pénzügyi előadó 

 

Bálint Józsefné polgármester: Tisztelettel köszöntött mindenkit a 2010. évi első együttes ülés 

alkalmából. Köszöntötte Bucsa és Kertészsziget településekről megjelent polgármestereket, a 

képviselőket, valamint köszöntötte meghívott munkatársakat, és a körjegyzőt. 

Megállapította, hogy az ülés határozatképes, Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-

testülete részéről 10 képviselőből 6 fő képviselő jelen van. Ecsegfalva Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete részéről 10 képviselőből 9 fő jelen van. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek 

javasolja Réz Zoltán és Fogarasi András képviselőket. 

Ecsegfalva Képviselő-testülete a jegyzőkönyv-hitelesítők személyével egyhangúlag egyetért. 

Kertészsziget Község Önkormányzat Képviselő-testülete részéről 6 fő képviselőből 4 fő jelen 

van.  

 

Ezzel az ülést megnyitotta, ismertette a napirendi pontokat: 

 

1./ Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010. évi 

költségvetése 

 Előadó: Dr. Mile Sándor polgármester 
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    Bálint Józsefné polgármester 

    Kláricz Jánosné polgármester 

 

1./ napirendi pont: Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 

2010. évi költségvetése 

 

Bálint Józsefné polgármester: Előterjesztette az első napirendi pontot, Bucsa-Ecsegfalva-

Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010. évi költségvetését. 

 

Elmondta, hogy mindhárom képviselő-testület a saját ülésein már tárgyalta a Bucsa-

Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010. évi költségvetését. 

A testületek határozattal elfogadták, és azt most az együttes ülések elé is terjesztik. 

  

Megkérdezte Bucsa község Polgármesterét és Kertészsziget község Polgármesterét, valamint 

a képviselőket, hogy kívánnak-e hozzászólni a körjegyzőség 2010. évi költségvetéséhez.  

 

Kláricz Jánosné polgármester: Megkérdezte, hogy a 12. sz. mellékletben szereplő 

közlekedési költségtérítés az egész körjegyzőségre szól, vagy csak Bucsának van 400 eFt.  

 

Zsombok Gyuláné pénzügyi főmunkatárs: Elmondta, hogy az „Egyéb költségek” sorban van 

benne a többi költségtérítés. 

 

Bálint Józsefné polgármester: Elmondta, hogy Ecsegfalva község már tavaly ősz óta 

magának vásárolja pl. az irodaszert, az önkormányzat a saját költségvetésébe betervezte a 

dologi kiadásokat. 

 

Zsombok Gyuláné pénzügyi főmunkatárs: Elmondta, hogy a koncepció készítésekor lett 

egyeztetve, hogy Ecsegfalvának és Kertészszigetnek is akkor számolnak el dologi kiadást, ha 

úgy szól a számla, hogy Körjegyzőség Ecsegfalva, vagy Körjegyzőség Kertészsziget.   

 

Bálint Józsefné polgármester: Az tehát nem probléma, ha Ecsegfalva Község Önkormányzata 

saját számlájára vásárolja az irodaszert, vagy az egyéb dologi kiadást.  

 

Zsombok Gyuláné pénzügyi főmunkatárs: Ha az előirányzat nem lesz teljesítve, akkor azt 

módosítani is lehet. Javasolja, hogy most fogadják így el a képviselő-testületek. 

 

Bálint Józsefné polgármester: Megkérdezte a képviselőket, hogy van-e még kérdése a 

képviselőknek?  

 

Mivel több kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  
  
Bálint Józsefné polgármester: Kérte Ecsegfalva Község Önkormányzat Képviselő-

testületének tagjait, kézfelnyújtással szíveskedjenek szavazni, aki elfogadja a Bucsa-

Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010. évi költségvetését. 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

 

               23/2010.(II.15.) KT.sz.  határozat 
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 Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége  

2010. évi költségvetése elfogadása 

Ecsegfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete a mellékletben foglalt 

formában, és az abban szereplő adatokkal elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-

Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010 évi költségvetését. 

Felelős: Bálint Józsefné polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Dr: Mile Sándor polgármester: Kérte Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

tagjait, kézfelnyújtással szíveskedjenek szavazni, aki elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-

Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010. évi költségvetését. 

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  
 

21/2010.(02.15.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 

2010. évi költségvetésének elfogadása 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a mellékletben foglalt formában, 

és az abban szereplő adatokkal elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget 

Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010 évi költségvetését. 

Felelős: Dr. Mile Sándor polgármester 

Határidő: azonnal  

 

Kláricz Jánosné polgármester: Kérte Kertészsziget Község Önkormányzat Képviselő-

testületének tagjait, kézfelnyújtással szíveskedjenek szavazni, elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-

Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010. évi költségvetését. 
 

Kertészsziget Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  
 

 

10/2010.(02.15.) sz. Képviselő-testületi határozat 

 Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzat Körjegyzősége  

2010. évi költségvetése 

Kertészsziget Község Önkormányzat Képviselő-testülete a mellékletben foglalt 

formában, és az abban szereplő adatokkal elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-

Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 2010 évi költségvetését. 

Felelős: Kláricz Jánosné polgármester 

Határidő: azonnal 

   

Magyar László körjegyző: Elmondta, hogy a körjegyzőséget alkotó képviselő-testületeknek el 

kell fogadniuk a köztisztviselők közszolgálati szabályzatát módosító, azt kiegészítő Cafetéria 

szabályzatot. A képviselő-testületek saját üléseiken már tárgyalták a szabályzatot, és 

elfogadták. Elmondta, hogy a költségvetési törvény, és a köztisztviselői törvény úgy 

módosult, hogy kivették belőle a köztisztviselőknek az eddigi juttatásait, és e helyett egy 

keretrendszert állapítottak meg, ami az illetményalap szorzatához teszi a juttatásokat. A 

minimum az illetményalap ötszöröse, a maximum a huszonötszöröse. Ebből az a választás 

született, hogy a nyolcszorosát kapják meg a köztisztviselők Cafetéria-juttatásként a 

köztisztviselők, ami 309.000 Ft-ot jelent bruttó összegben, és főleg azok választhatóak, 

amelyek az önkormányzatra plusz terhet nem rónak.  
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Bálint Józsefné polgármester: Elmondta, hogy szeretett volna magasabb juttatást 

megállapítani a köztisztviselőknek, nem elég, hogy a 13. havi juttatás megszűnt, a ruházati 

költségtérítés megszűnt, de igazodni kell a másik két településhez. Azon az elven van, hogy 

akkor lehet a dolgozóktól jó hozzáállást várni, ha juttatásokat is kapnak a dolgozók.  

Elmondja, hogy mínusz 25 millió forint Ecsegfalva Község Önkormányzatának a 

forráshiánya, amiről nem tehetnek, hogy így alakult.  

 

Magyar László körjegyző: Megkérdezte, hogy ez módosító indítvány volt-e?  

 

Bálint Józsefné polgármester: Nem módosító indítvány volt, csak megjegyzés, és vélemény. 

 

Kláricz Jánosné polgármester: Megjegyezte, hogy Kertészsziget Községnek is nagyon 

takarékosan és odafigyelve kell gazdálkodnia, hogy az évet kigazdálkodják. Az önhiki-s 

pályázat is csak az ötszörös szorzót engedi meg. A maga részéről sem sajnálja a dolgozóktól a 

juttatást, de nem tudtak és mertek többet bevállalni.  

 

Dr. Mile Sándor polgármester: Elmondta, hogy szeretnének Bucsán is többet juttatni a 

dolgozóknak, de nem tudnak többet. Ahol van lehetőség többet adni, azt jutalmazással, vagy 

valahogyan másként kell azt külön megoldani, de a körjegyzőség keretén belül egységes 

szabályzatot kell elfogadnia. A szigorítások azonban még tartanak, és továbbra is takarékos 

gazdálkodást kell folytatni és Bucsa község sem mert többet bevállalni a nyolcszoros 

szorzónál.  

 

Magyar László körjegyző: Megkérdezte, hogy ezek továbbra sem voltak módosító 

indítványok? 

 

Bálint Józsefné polgármester: Nem módosító indítvány volt. 

 

Kláricz Jánosné polgármester: Nem módosító indítvány volt. 

 

Dr. Mile Sándor polgármester: Nem módosító indítvány, kiegészítés volt. 

 

Bányainé Gyarmati Katalin képviselő: Megkérdezte a Polgármester Asszonyokat, amellett, 

hogy egyetért a cafetéria juttatás megállapításával - hogy hogyan kompenzálják a 

településükön a közalkalmazottak egyéb juttatásait, amelyek nekik is megszűntek.  

 

Bálint Józsefné polgármester: Elmondta, hogy az az elve, hogy mindenki a maga posztján 

lássa el a munkáját. Ecsegfalván a közalkalmazottak is megkapják ezt az összeget 

juttatásként, de annyival könnyebb helyzetben vannak, ami hátrány is, hogy Ecsegfalván 

nincsenek pedagógusok, összesen 12 fő alkalmazott van.  

 

Kláricz Jánosné polgármester: Elmondta, hogy Kertészsziget Község Önkormányzat 

képviselő-testülete is úgy döntött, hogy megadja a közalkalmazottak részére is a juttatást. 

Több pénzt nem tudnak adni, de a dologi kiadásokból kell erre a juttatásra fedezetet találni. 

Nem értik, hogy miért született ez a szabályozás, a köztisztviselő és a pedagógus is a 

közszférában dolgozik, valószínű azért, mert a minisztériumban köztisztviselők dolgoznak.  

 

Magyar László körjegyző: Elmondta, hogy az oktatási szférában, minőségi bérekre, 

juttatásokra pályázatok vannak, amiket a kincstártól le lehet igényelni, míg a köztisztviselők 
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béréhez semmi más juttatás nem jön. Az egyik oldalon tehát van rá lehetőség, hogy különféle 

jogcímeken kiegészítéseket kapjanak, míg a köztisztviselőknek nincs ilyen, ők az alapbért 

kapják, és a cafetéria-juttatást. Nem teljesen aránytalan a dolog. A közalkalmazottak 

nagyrésze diplomás, a köztisztviselőknél nem mindenki, de már egyre többen vannak. Tény 

az, hogy általában a közszféra nincs tisztességesen megfizetve. A képviselő-testületek 

amennyire lehetett megtették ezt a kompenzációt. Az iskolatársulásban és a körjegyzőségben 

kötelesek az egyformaságra törekedni, az összes többi terület a képviselő-testületek saját 

döntésén múlik.  

 

Bálint Józsefné polgármester: Tisztességes fizetést kellene adni, nem mindenféle idegen 

szóval kifejezett juttatatást.  

 

Dr. Mile Sándor polgármester: Bucsán is megtárgyalta ezt a képviselő-testület. Nem mozog 

együtt a közalkalmazotti törvény és a köztisztviselői törvény. Két külön törvény vonatkozik a 

dolgozókra. Egyszer az egyiknek juttatott a kormány, most a másiknak. Az egészbe pedig 

nem adott semmit, inkább még elvesz. Az képviselőknek pedig az önkormányzatot, a község 

érdekeit kell képviselnie. Fontos az iskola is, a hivatal is, de most csak ennyit tudnak juttatni. 

 

Bálint Józsefné polgármester: Megkérdezte a képviselőket, van-e még valakinek kérdése, 

hozzászólása?  

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.   

Elmondta, hogy a képviselő-testületek saját üléseiken már elfogadták a Köztisztviselők 

Közszolgálati Szabályzatát. Most az együttes ülésen el kell fogadniuk a Köztisztviselők 

cafetéria-juutatásának részletes szabályait is.  

 

Kérte Ecsegfalva község képviselő-testület tagjait, kézfelnyújtással szíveskedjenek szavazni, 

aki elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak Körjegyzősége 

köztisztviselőinek cafetéria-juttatása részletes szabályairól szóló szabályzatot. 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

              24/2010.(02.15.) sz. Képviselő-testületi határozat 

  A köztisztviselők cafetéria-juttatásának részletes szabályairól 

Ecsegfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete a köztisztviselők cafetéria-juttatásának 

részletes szabályait az e jegyzőkönyvhöz csatolt melléklet szerint fogadja el. 

Felelős: Magyar László körjegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

Dr. Mile Sándor polgármester: Kérte a képviselő-testület tagjait, kézfelnyújtással 

szíveskedjenek szavazni, aki elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak 

Körjegyzősége köztisztviselőinek cafetéria-juttatása részletes szabályairól szóló szabályzatot. 

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

              22/2010.(02.15.) sz. Képviselő-testületi határozat 

  A köztisztviselők cafetéria-juttatásának részletes szabályairól 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a köztisztviselők cafetéria-juttatásának 

részletes szabályait az e jegyzőkönyvhöz csatolt melléklet szerint fogadja el. 
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Felelős: Magyar László körjegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

Kláricz Jánosné polgármester: Kérte a képviselő-testület tagjait, kézfelnyújtással 

szíveskedjenek szavazni, aki elfogadja a Bucsa-Ecsegfalva-Kertészsziget Önkormányzatainak 

Körjegyzősége köztisztviselőinek cafetéria-juttatása részletes szabályairól szóló szabályzatot. 

 

Kertészsziget Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

              11/2010.(02.15.) sz. Képviselő-testületi határozat 

  A köztisztviselők cafetéria-juttatásának részletes szabályairól 

Kertészsziget Község Önkormányzat Képviselő-testülete a köztisztviselők cafetéria-

juttatásának részletes szabályait az e jegyzőkönyvhöz csatolt melléklet szerint fogadja el. 

Felelős: Magyar László körjegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

 

Bálint Józsefné polgármester: Mivel a hármas együttes ülésre vonatkozóan több napirendi 

pont nem volt, az ülést 15,30 perckor bezárta.  

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

   

 Bálint Józsefné                                                          Magyar László  

 polgármester                                                               körjegyző  

 

 

 

 

 

 Réz Zoltán       Fogarasi András 

 jegyzőkönyv-hitelesítő     jegyzőkönyv-hitelesítő 


